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 זה הגשר, שומרי הדמוקרטיה יבואו בו
 16:30-ואם עוד לא הגעתם, הצטרפו אלינו בכל שבת ב

 נ.ב. מה קורה על הגשר? בכתבה של עמרם ש.
 צילומים: דפי ואילת פלור
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  מאמרכת

  
 עירים רבים נוטלים בהן חלקשצ ותהארץ רוגשת, מזמן לא היו הפגנות מחאה שכאלו, מחא 

קוראים להם מלחכי הפנכה של ראש הממשלה, שמחפש  או אפילו מובילים! "אנרכיסטים"
מלוכה, וההסתה נגד מפגיני הדמוקרטיה מקבלת ביטוי בשטח. זה התחיל בקטנות, אבל צובר 

, בין המתחם שלנו לרמי לוי,  שלנו יות. לפני שבועיים הגיעו לגשר תאוצה עד כדי פגיעות גופנ
דתי בסיום מהגשר עם דגל שחור רשלושה צעירים זבי חוטם בצעקות ובניסיון להפריע. כשי

, אחד מהם ניסה לחטוף לי את הדגל, וכשלא הצליח קרע את הדגל מהמוט! טוב, אני בידי
 קרובה, וככל שירבו המפגינים כן ייטב!!יצאתי בשלום, ואגיע עם דגל שחור לשבת ה

הידעתם? כמה מבודדים היו בעין המפרץ? כמה יש היום? אם תקראו את הדיווח מהנהלת  
מצב הדיור בעין המפרץ  תקבלו תשובה מהממת )לעניות דעתי(; תמירשנכתב ע"י  הקהילה

צרות של עניים,  לחוץ מאוד. האם זה צרות של עשירים )שכל כך הרבה בנים חוזרים אלינו( או
אריה בסקירה של  ,שבעלי המגרשים לא מצליחים לממש את בניית בית חלומם? מה, איך ולמה

ומה הלאה?  עט בסיום,משלב א' של פיתוח ושכלול התשתיות במשמר הים כ ;, רכז ו. דיוררז
החניות מיגור  –; וגם בין הנושאים החשובים ש.ן צני –בכתבה משולחנה של מנהלת התפעול 

, ישנן בעיות קשות של שמואל צימטהפיראטיות! )מי ייתן(; משולחנו של מרכז וועדת התכנון 
    התעלמותקיבלו מידע בנושא זה יש התעלמויות וניסיונות  שהמשתכנים חריגות בניה, ועל אף

 .  13 -12בעמודים  כתבהמלא הפרוט ל מהתקנון.
וגרפית התקיים כ"יום פתוח" לנקלטים בעין המפרץ. אירוע חשוב ביוזמת ו. צמיחה דמ 

הרבה תודות הורעפו על הצוות היוזם והמתנדבים שסיפרו מסיפורי המקום. ראיינה, ערכה 
 אקטואליה והומור )לבריאות הנפש(.קצת  –ובהמשך  דפי. –וכתבה 

רץ אז כמו תמיד, אתם תחליטו מה לקרוא, ואין ספק שהעיתון הנפוץ ביותר בעין המפ 
 .ימלא את סקרנותכם, והעיניים ישטפו את כל העמודים 

 בת שלום,ש
 מוכה

  )לפי סדר העמודים( -מה קורה
 דיווח מועדת דיור 3

 דיווח מהנהלת הקהילה 4-5

 משולחנה של מנהלת תפעול קהילה 6-7

 יום פתוח לנקלטים בעין המפרץ 8-9

 הודעות 10

 רשמים מהיום הפתוח 11

 סיפורו של גשר 11

 משלוחנו של מרכז ועדת תכנון 12-13

 חדש ב"יהל" 14-15

 הערות בדבר המדרון החלקלק 16

 משהו שפוי על וירוס הקורונה 17

 וההומורף הסאטירה ד 18-19

 חודש אוגוסט בתרבות 20

 
 עורך: מוכה מלר, חברת מערכת: דפי עציוני 

 פנימי, אין להעתיק או לפרסם ללא אישור מוסדות הקיבוץ.

 alon@ein.co.ilכתובתנו בדואר האלקטרוני: 

 

 לחיילינו, באשר הם, שלוחה ברכת שלום ושלווה.
 שובו הביתה בשלום.

 

 
 ברכת החלמה מלאה שלוחה לכל חולינו.
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 אריה רז/ דיווח מוועדת הדיור
 

אחראית  - שרי ;מלכה ;קהילהתפעול מנהלת  –ניצן חברים:  אריה. –מרכז  הרכב הוועדה: 
מרכז  ;מרכזת צמיחה דמוגרפית –סמין י ;יוסי ב. אשר חוה; והשכרת דירות; על הדיור השוטף

 ו. תכנון.
 הצפוי לנו בדירות זמניות,בעבר על המחסור התרעתי  :תמונת מצב על הדירות הזמניות 

המקשה עד מאד לתת מענה לשיפור רמת , דבר של חוסר בדירותולצערי הגענו למצב הנוכחי 
 הסיבות לכך הן:  הדיור למשפחות מתרחבות או לאלה הרוצים לחזור לקיבוץ.

, ועל ןלבנות את דירת הקבע שלה ותב בבניה של משפחות שזכו במגרשים והיו אמורכועי .א
 .ן גרות בהם כיוםלשחרר את הבתים הזמניים שהידי כך 

סיום איחודי דירות במשמר הים, כתוצאה מכך אין מעבר של צעירים לדירות שעד היום  .ב
 קלטו צעירים.

 ה של צעירים שהגיעו בעקבות הקורונה.יתחזרה הב .ג
 הקפאת דירות קטנות עבור מבודדי הקורונה.  .ד
ו דירה בקיבוץ, יגורו אצל עד היום קיבללאור כל זאת, בני י"ב שסיימו את בית הספר, ו .ה

חדרים עבורם. ההחלטה על כך תעשה  4עד  3. יתכן שלאחר הקורונה יתפנו ההורים
 בהמשך.

, התקבלה החלטה האומרת נוספות אפשרויות דיורחיפוש בבהמשך לסעיף הקודם,  
נמצאים בשלבים של הרחבת ש ,ששכונת הקרוונים תהפוך לדיור זמני עבור בני הקיבוץ

שלא ממשיכים להשכיר את  המשמעות היא המשפחה, וזקוקים למרחב דיור גדול יותר. 
 מעבררשימת בקשות ל נהמשפחות שעברו, ויש 5הקרוונים לגורמי חוץ. נכון להיום יש כבר 

 לשם.
לאור המחסור בדירות זמניות החלטנו לצמצם את כמות הדירות  :דיור למשתפצים 

אחת המיועדת למשפחות בשכונה המזרחית והשנייה בשיכון א'.  דירות: 2ים. יהיו רק למשתפצ
במשמר הים ואחת  דירות עוד שתי משתפצים ב נכון להיוםיש  ,בנוסף לשתי הדירות האלה

 .בקרוונים
 ,התקיים דיון עקרוני על מעברים בין הדירות הזמניות: כידוע :מעברי דירות בדיור הזמני  

רמה ראשונה היא דירות חיילים ולורדים רגילים,  הזמניות מחולקות אצלנו לרמות:רות הדי
רמה שניה היא בוורלי ושיכון א'. המעבר בין רמה לרמה מבוצע בהתאם לגיל הדייר. לאור פניות 

ובקשות לוועדה לעבור דירות בתוך אותה הרמה או לעבור רמות לא בהתאם לגיל הוחלטו 
 הכללים הבאים:

כל בקשה כזו צריכה להיבדק כי להדגיש יש עבר דירה בתוך אותה הרמה. יתאפשר מ .א
 ולקבל מראש את אישור הוועדה. 

 המעבר בין הרמות ימשיך להיות בהתאם לנוהג שהיה עד היום, כלומר בהתאם לגיל.   .ב
 וועדת דיור –אריה רז 

  
  

 
  

 ניהול מוסיקלי: עירית רימון ניידורף, חבורת הזמר "צלילי עכו"
 

להודיע על הקמתה של חבורת זמר חדשה בעכו, שתפעל, החל מספטמבר, שמחים 
 העירוני למוסיקה. בקונסרבטוריון

יתקבלו זמרים, גברים ונשים, מכל הקולות. עדיפות לבעלי ניסיון קודם בשירה 
 בחבורות זמר ומקהלות.

החזרות יכללו חימום קול מקצועי ועבודה 
העברי, מוסיקלית מעמיקה על שירים ממיטב הזמר 

 בעיבודים ייחודיים.
 050-2416069לפרטים והרשמה: 
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 תמיר/ דיווח מהנהלת קהילה
 

 15.7.20מיום  15פרוטוקול הנהלת קהילה מספר מתוך 
 
הנהלת קהילה מברכת את רמי בר זיו ובר הראל )בן ארוש( על הצטרפותם להנהלת  .1

 ביטוי.הקהילה, אנו בטוחים כי תרומתם תבוא לידי 
 

הטיפול בהרדופים בכניסה לקבוץ  חתימות בנושא 50הוגשו  - משמר היםבהרדופים  .2
 יובא לשיחת קבוץ. הנושא ועל כן ,כחלק משידרוג התשתיות

 
דווח כי מספר בני זוג של חברים עברו תהליך  -מועמדות לחברות של בני זוג – קליטה .3

 .הצגתם בשיחת הקבוץלפני קליטה ויובאו לאחת הישיבות הקרובות לפני 
 

 -מבודדים ובהמשך ירדו ל 110 -תמיר עדכן על מצב המבודדים. היו כ - עדכון קורונה .4
ואנו פועלים בהתאם להנחיות משרד הבריאות. אנו  ,. המצב בטיפול ע"י צוות חרום78

 מודים למשפחות ולציבור על שיתוף הפעולה בנושא.
 

כרמן ועופר לומדים את נושא  - כפי שהתפרסמו בתקשורת מענקים לעצמאיים .5
 המענקים לעצמאים ונפעל לאחר שהדברים יהיו ברורים.

 
מטרת הצוות לאבחן את הצרכים מול המבנים הקיימים על  – צוות לתכנון מבני ציבור .6

קט לפרוירמי ב.ז  בריכוזו של מתחיל לפעול הצוות פי התכנית השנתית שהוצגה לקבוץ. 
, אתי רז, כרמית פיינשטיין , יעררוטקס לנהא :הצוותאדריכלית מיכל דור. הנבחרה 

ניצן ותמיר. הצוות מתכנן עד סוף השנה להביא  ,לאה הלר ,רון מירס עומר, נועה גבע,
 תכנית לקבוץ.

 
חברים מהנהלת החינוך הציגו בקשה  פר מועמדים.הציגו עצמם מס - ניהול החינוך .7

ם התנועה בדקו טעו עם מלווה מתמיר וכרמן התייעצ ,לשנות את הגדרת התפקיד. ניצן
מחדש את הגדרת התפקיד. יועבר להנהלת החינוך לבחון את ההגדרה ובהתאם יחודש 

מכרז. חברים מהנהלת הקהילה ציינו כי התהליך לא התנהל באופן תקין ונגרמו בו 
 פגמים רבים.

 
 23.7.20מיום  16מתוך פרוטוקול הנהלת קהילה מספר 

 
 הנושא יובא לשיחה.נעמה טסלר.  - קליטה לחברות .1

 הנהלת קהילה ממליצה לקבל לחברות את נעמה טסלר. 
 . (רמי בר זיו וניצן שחף לא נכחו בדיון שהתקיים)
 

דותן, -הוזמנו: ניר גלילי, נדב צור, מושון, ירדן שחף - ערעור בנושא תשלומים לדיור .2
 מתן גפן, עומר בן ארוש.

 שיחות איתם. החברים שהוזמנו הציגו הסתייגויות.ניצן הציגה את מצב הבונים לאחר 
בריהם בצורה פוגענית כלפי חלק מבעלי התפקידים. חלק מהמסתייגים הציגו את ד

נים חברים לדיון ומרשים לעצמם הנהלה התיחסה לעניין ורואה בחומרה מצב בו מוזמ
 שתלח בממלאי תפקידים בקבוץ. תמיר שוחח על כך עם הנוגעים בדבר.לה

 ושאים:עלו הנ
 הגדלת זמן סביר לבניה .א

 במקום ועדת תכנון - טיפול פרטני ע"י פרויקטור .ב

 עלויות גבוהות של שכ"ד + בניה לצעירים  .ג

 

 ך בישיבה הבאה.יהדיון לא הסתיים וימש 
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ל התחלת הטלת , כולקודמותהוחלט ליישם את החלטות הקיבץ משנים  - תקנון חניות .3
 לביצוע. הנהלת קהילה תגבה את נאמני החניה.התנדבו חברים  .₪ 100קנסות בסך 

 
הושמט שלא במתכוון מאיר שמו של אסף  .אסף מאיר להנהלת קהילהערעור  .4

 הנושא יחזור לאסיפה. –מהבחירות להנהלת קהילה 

 
  :סדר קיום אספות

 ,חברים שלוםל 
בוועדת אסיפה אנו דנים בשבועות האחרונים איך לנסות ולהעלות את כלל הנושאים  

חלקם נושאים שלהערכתנו יעוררו דיונים מהותיים בשיחות הקיבוץ, העומדים לפנינו 
 התלבטות זו נובעת מההסדרים המוכתבים ע"י משרד הבריאות.  למשתתפים רבים.

 לפיכך אנו נתחיל בקיום אספות בסדר הבא: 
 דיע על נושא השיחה.נו .1

נבקש מהחברים אשר מעוניינים להגיע לשיחה, להירשם אצל כרמל טבצ'ניק בטלפון  .2
 . community@ein.co.il או במייל  2451

 במידת הצורך נתזמן את הדוברים כך שלא כולם יהיו באותה העת במועדון.   .3

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 בתיה רוטמןתודה לצוות הנוי / 
 

שמעתי  פגשתי את ה"סיירת הירוקה" של צוות הנוי בעוד אני מתעוררת בבוקר מהשינה. 
ה כל ז צעדים שקטים, הסתכלתי בחלון וראיתי שכל השטח הגדול שמאחורי ביתי נקי ומעובד.

 צוות הנוי.תחת פיקודו של אלון מנהל  ,נעשה בשקט
 לדשא.למחרת בבוקר הצצתי שוב בחלון וראיתי שכל המשטח הפך  

בחזית הבית שלי דאגה הסיירת לשתול שיחים, זאת בזמן שהשמש 
 היוקדת והחום היו בלתי נסבלים.

ותיקים הפריחו בעבודה קשה. נראה שעובדי הנוי ונכון, את השממה ה 
 שלנו הם ממשיכי דרכם.

 "בלב המחנה עוד תשרה הברכה אני רוצה לברך אתכם במילות השיר: 
 ברכת הכפר העברי"/ 

 ,גאה בכם
 רוטמן  הבתי

 אורןהודעה מועדת איכות הסביבה/ 
 

 ,שלום מאיכות הסביבה 
בשבועות האחרונים היו מספר מקרים של ריח שרוף חריף שאפף את   

 :בטלפונים הבאים מאוד חשוב להתלונן על כך לגופי האכיפה הקיבוץ.
3109 *- מוקד מטה אשר 
6911 *- ארצי מוקד סביבה 
 .יהיה יותר סיכוי לטפל בנושאככל שיהיו יותר תלונות של יותר אנשים,  

 

mailto:community@ein.co.il
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 שולחנה של מנהלת תפעול הקהילהמ
 מוכה.. ראיין: ניצן שחףראיון עם 

 
 :חתמנו על חוזה חדש עם חברת הוט –הוט  

 

 של הוט בקיבוץ עין המפרץ חבילות

 3מסלול  2מסלול  1מסלול 

 חבילת בסיס 

 6 חבילות תוכן 

  ממירHD 

  ממירHD מקליט 

 84.2 :מחיר חודשי ₪  

 חבילת בסיס 

 6 חבילות תוכן 

 VOD 

 חבילת פרימיום 

  ממירHD 

  ממירHD מקליט 

  :116מחיר חודשי ₪  

 חבילת בסיס 

 6חבילות תוכן 

 VOD 

  1+2ספורט 

  5חבילת ספורט 

 חבילת פרימיום 

  ממירHD 

  ממירHD מקליט 

  :159מחיר חודשי ₪  
  ניתן לקבל ממירFirebox  20בתוספת ₪. 

 .המחירים כוללים מע"מ 

  המוקדם מביניהם. –בתוקף עד סיום המבצע או עד גמר המלאי 
 

הפרויקט כמעט הסתיים, ותוכניות הגינון נכנסות לשלב  –פרויקט התשתיות במשמר הים  
חלק ביצוע קבוצה קטנה של דיירים, הגרים בקרבת כביש הכניסה לקיבוץ, מתנגדים ל הסופי.

מגדיר בין השאר  יקטחשוב להבין שהפרומהתוכנית בטענה שהדבר פוגע באיכות החיים שלהם. 
 שייך לקיבוץ. הגבולות בין הפרטי לציבורי, מה שייך לחבר ומה באופן ברור את

בשבוע הבא נסיים חתימת חוזה עם הקבלן על המשך העבודות בגוש החדש )שיכון כ"א(.  
לאור הניסון הקודם, כוונתנו להתחיל ולסיים את כל העבודות מתחת לקרקע לפני תחילת 

נת למנוע אי נוחות וקשיים, שהיו, לצערנו, מנת חלקם של תושבי משמר הגשמים, זאת על מ
גילם בלהקל ככל שניתן על משתכני שיכון כ"א,  ,מתוך מחשבה תחילה זה כלכמובן ש הים.

 בלי מכשולים. התנהלות ולאפשר להם  המתקדם
ד חשיבה כיצב בקיבוץ, וזמן רב מושקעקרביים של החיים בפרויקט התשתיות נוגע ממש  

 .עתיד הרחוקתוך הסתכלות ל ,בהווהתית את הבעיות בשטח לפתור בצורה נכונה ואמ
 

 נושא הבטיחות בשבילי הקיבוץ 
 של וחנייה נסיעה .המוסדרים במקומות רק חניה להתיר קולות ברוב החליטו הקיבוץ חברי 
 .ואסתטי בטיחותי מפגע מהווה הקיבוץ בשטח רכב כלי
  .הקיבוץ לשבילי הבטיחות להשבת מהלך הוביל" התרגלתי" צוות - 2019בשנת  

 החלטות את לאכוף הקהילה להנהלת שקראה עצומה על חתמו ותושבים חברים 300 -מ יותר
 .אסון יקרה בטרם ,בנושא הקיבוץ

 הצוות את ומסמיכה, הקיבוץ החלטות את לאכוף חניה נאמני צוות גייסה הקהילה הנהלת 
 .הקיבוץ בשטח אסורים במקומות החונים הרכבים בעלי את ולקנוס חות"דו לרשום
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 חניות תקנון 
 המגורים בשטח לחנות אין 
 וקלנועיות אופניים רוכבי, רגל להולכי עדיפות תינתן הקיבוץ ושבילי בדרכי. 
 בלבד המוסדרים במקומות מותרת החניה. 
 חירום מקרה או טעינה/  פריקה לצורך מותרת המגורים לשטח רכב עם כניסה. 
 ותשלום ח"דו בקבלת מסתכן מוסדר שאינו במקום משעה יותר חונה שיימצא רכב כלי 

 .כספי קנס
 המגורים בשטח נסיעה בעת זהירות במשנה לנהוג יש. 
 אורחיו של להתנהגות אחראי קיבוץ חבר. זה הסכם יכבדו ותושבים אורחים. 

 
 הפעולה שיטת 
 הקיבוץ להחלטות בהתאם שלא החונים רכבים יצלמו, בקיבוץ יסיירו חניה נאמני. 
 שהרכב המוכיחים צילומים 2 עם יחד, הקהילה הנהלת למשרדי יישלח ח"מהדו עותק 

 .אסור שעה במקום מעל חנה
 התקציב דרך ישולם הקנס. 
 חונים רכבים י"ע שהושחתו שטחים ושיקום הבטיחות לשיפור ישמשו הקנסות. 
 בבית ייעודית לתיבה בכתב ערעור להגיש יהיה ניתן 

 שבוע הקהילה בתוך הנהלת לכתובת במייל או המוסדות
 .ח"הדו קבלת מיום

 מתנדבים בצוות לדיון יובאו ערעורים.  

 
 
 

 
 
 

  

 להתחיל כיתה א' ברגל ימין
סדנת זום להורים לקראת כיתה א' עם המרצה מור אסאל, מומחית להורות  

 ומשפחה

 
איך יודעים עד כמה הילד בשל לכיתה א'? ארבעת סוגי הבשלות,  1מפגש 

 ציפיות ריאליות ולא ריאליות מכיתה א'.

טיפוח יכולות טכניות, רגשיות וחברתיות לקראת כיתה א': על מה   2מפגש 

 צריך לעבוד מראש?

יצירת שגרה תומכת: נלמד לפרק את המוקשים של הקימה בבוקר,   3מפגש 

 שיעורי הבית וסיום היום בערב.

 
,  10.8, 3.8המפגשים ייערכו בימי שני בתאריכים 

, כחצי שעה כל מפגש, בזום.  20:30בשעה  17.8
 054-3091188 –לפרטים נוספים: רחלי 

 

 איסי ויונה פפרל
 אתכם באבלכם במות האח

 נפתלי פפר ז"ל
 ניחומים לכל המשפחה

 מכל בית עין המפרץ
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 דפייום פתוח לנקלטים בעין המפרץ/ 
יום פתוח לנקלטים בעין המפרץ. נפגשתי עם  -לפני שבועיים התקיים בקיבוץ אירוע ראשון מסוגו 

 על מנת לשמוע רשמים ומסקנות.זיו ודלית עמית - יסמין אסף, יעל בר 
 

בקיבוץ יש כיום אגף צמ"ד )צמיחה דמוגרפית( " נתחיל מהתחלה: מה תפקידכן בכוח? 
באגף יש שתי ועדות: מנהלת צמ"ד בה חברים תמיר שחף, זיו אטד,  עומדת בראשו. יסמיןש

-צפריר פלג, כרמן גלאון ואסנת דוד; וועדת קליטה בה חברים זיו אטד )יו"ר הוועדה(, יעל בר
 זיו, דלית עמית, סלי גלילי, אפרת צור וסימה חיים."

"שתי הוועדות עסקו בחודשים האחרונים בלימוד של  מה נמצא על שולחנן של הוועדות? 
סוגיות הקשורות לקליטה ביישוב כפרי, וסוגיות ספציפיות הקשורות לקליטה בעין המפרץ 

אנו מהו קצב הקליטה הרצוי, כיצד הקליטה משפיעה על אופי היישוב.  –מהבחינה הדמוגרפית 
מא הממשיך ומתפתח לטווח קיי-שואפים לקצב קליטה שישמור על עין המפרץ כיישוב בר

, ובו כל הדורות חיים במרחב גיאוגרפי אחד, 120הרחוק, בו ניתן לחיות מגיל לידה ועד גיל 
כל זאת תוך היצמדות לנוהל הקליטה שעבר  תורמים את תרומתם ומקבלים מענה לצרכיהם.

 .2018בקלפי בשנת 
על מנת להציג סוגיות לאחר שהוועדות למדו את תפקידן עשינו בחודש מאי מפגש חברים  

שעלו. לאחר מכן, ביוני, היו שתי שיחות קיבוץ בהן עסקו בעוד השלמות לתקנון הקליטה. 
יום פתוח למועמדים לקליטה,  –לאחר כל זאת הגענו לביצוע היוזמה הברוכה של יסמין 

שמטרתו הצגה של תהליך הקליטה לעין המפרץ, על מורכבויותיו, העלויות שלו 

  "ן.והלו"ז המתוכנ
המפגש נערך במועדון, " כיצד התנהל היום הפתוח? 

ובגלל מגבלות הקורונה חולק לשתי קפסולות, אחת 
מיד כשהגיעו המשתתפים הם בבוקר ואחת בצהרים. 

חת בוקר . אחרי שהתכבדו בארוקיבלו תיק יפה ומחברת
. המשחק נערך כתחרות כיפי של שאלות ידע כללי על עין המפרץ משחק קהוט מפנקת התחיל

 בין קבוצות, והיה משעשע ומגבש.
יסמין הציגה מצגת המתארת את נוהל  בשלב הבא 

נערכה היכרות עם שני מומחים  אחר כךהקליטה החדש, ו
ממכון  זוהר חבליןהשותפים לתהליך הקליטה: 

"בהתאמה", שעושה אבחוני התאמה חברתית לקיבוץ, 
  מ"משקי טנא", שעושה מבדקי חוסן כלכלי. אופיר שרוןו

 התחלקנו לקבוצות, ויצאנו לפעילות לאחר מכן 
"כל קבוצה ביקרה בכמה תחנות, בהן חיכו כמה מתנדבים  מה זה?'להקשיב לשבילים'." 

  . המתנדבים וסיפוריהם היו:נאמנים, שסיפרו מסיפורי המקום
 

 )אורלי רוזנפלד סיפר על החקלאות )בתמונה 
  על המנון הקיבוץ לימדהשולה לוינזון 
  המקלחת המשותפת תיאר אתמאיר כץ 
  הקמת הקיבוץמתן גפן סיפר על 
  חדר האוכלמחוויות  חלקירדן חיטין 
 אמציה רייז סיפר על ההיסטוריה של הקיבוץ 
 אסנת דוד סיפרה על בתי הילדים 
  ילדותו בקיבוץ תיאר אתשאול שילה 
 שלומית פרדו ערכה מפגש בתנועה 

 בין השורות
 

יסמין הסבירה הכל   יעל ודלית:
בצורה נהירה, היתה קשובה לרחשי  
הקהל וענתה לשאלות רבות, הכל  

 ברוח טובה.

 בין השורות
 

תודה רבה   היה מאורגן למופת!
 הכל בהתנדבות  השעש צוותל
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הגיעו בסה"כ היתה אווירה טובה. " אז איך היה? 

-ל 25איש בטווח גילאים גדול מאוד, בין גיל  70מעל 
. כל אחד שהגיע רק מתחיל את התהליך, וזה פוגש 50

שלב אחר בחייו, על כל המשתמע מכך, אך על כל אחד ב
המורכבות של הנושא יצאנו בתחושה טובה, אף 

והרגשנו שגם המשתתפים חשו כך. חשוב לציין 
שהצוות התגייס לנושא בכל ליבו, וזה הורגש בתוצאה 

  "הסופית.
"ברור  משתתפי המפגש הביעו חששות מהתהליך? האם 

שישנם חששות, ואנחנו מעוניינים לסייע ככל שנוכל לתהליך 
הקליטה של חברים חדשים, בהתאם לתקנון הקליטה החדש 

לבונים לקחת  עובד כעת על אפשורובאופן שקוף ותקין. הקיבוץ 
הדבר נעשה  .משכנתא לפני השיוך כדי לעזור במימון הבניה

 "בשיתוף עם תמיר שחף ועופר רפאלי.
בחודשים האחרונים נעשה " ומד כעת תהליך הקליטה?היכן ע 

ים כבר עברו את ההצבעה תבני זוג של חברים ע"פ הנוהל החדש, מתוכם ש 9תהליך קליטה של 
 בקלפי."

מגרשים לבניה, שחברים ללא מגרש ונקלטים חדשים  10זה נפתחים בשלב " ומה הלאה? 
מגרשים,  24 סה"כ ייפתחו 2022עד שנת ע"פ החלטת הקיבוץ,  יכולים להירשם אליהם.

מעת  המעוניינים מוזמנים להירשם בהתאם לפרסומים שיצאו
 על מגרשים חדשים לבניה." לעת
"הקהילה חשובה לנו. הצוותים פועלים  מסר לסיום? 

ומתוך רצון לחדש ולהסדיר את תהליך הקליטה לעוד  מאהבה
שנים קדימה. פני הוועדות לקליטה ולעזרה, וחשוב לשמור על 

תרבות דיון המכבדת את כולנו, ולכבד את התקנון שהתקבל 
   באופן דמוקרטי ומשותף."

  
 

 
  

 בין השורות
 

הצוות המארגן  
בסוף  )בתמונה(: "

היום קיבלנו  
מחמאות, היתה  

 "אווירה טובה!

 בין השורות
 

בשונה מקיבוצים רבים 
המפרץ יש  בעין  אחרים,
הנחה לבני קיבוץ  100%

על דמי   ובני/בנות זוגם
 כניסה.

 בין השורות
 

תקנון הקליטה החדש  
מותאם לקיבוץ המשתנה,  
ולפעמים קשה לעכל את  

 השינוי.

 בין השורות
 

מכמות המשתתפים במפגש ניתן 
להסיק כי על אף המורכבויות 

התקנון החדש, עין  שבקליטה לפי 
המפרץ נותר קיבוץ שואב, מקום  

 שאנשים רוצים לחיות בו.

 ולנקלטים קבע מגרש להם יש שטרם לחברים המיועד חדשה לבניה מגרשים 10-ל מכרז נפתח
 .חדשים

 .במכרז חלק לקחת הבקשה עם מייל לשלוח יש -קבע מגרש ללא חברים
 .אסף ליסמין פיזי באופן להעביר+והמחאות חתום מסמך למייל לשלוח יש -חדשים נקלטים

 17:00 בשעה 31.08.2020 ביום ייסגר המכרז
 ehklita@gmail.com: הבקשות לשליחת מייל

 058-5897855: אסף ליסמין לפנות ניתן, לפרטים
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  רויטלתזכורות לחברים מהדואר/ 
 

 אני מזכירה לחברים לבדוק את תא הדואר לפחות פעם בשבוע. .1
כשמתקבל דואר רשום אני שמה בתא הודעה בפתק ירוק, ולאחר שבוע  –דואר רשום 

 נא לחתום עם קבלת דבר הדואר הרשום.תום כתזכורת. באני שמה בתא פתק 
שבועיים לאחר שהגיע, עלי להחזיר את אם לא באים לקחת את הדואר הרשום כתום 

 הדואר למשרד בעכו.
על בני/בנות זוג שבאו להתגורר בקיבוץ, שאדע למי שייכים  אני מבקשת ליידע אותי .2

 דברי הדואר שמגיעים אליהם.
לצורך לצורך ביצוע תשלומים ושליחת דברי דואר ניתן להגיע למשרד בשעות הבוקר.  .3

. לפני 11.30-12.30 להגיע למשרד בשעת הקבלה,החברים מתבקשים קבלת דברי דואר, 
 כן אני עסוקה במיון הדואר, ופחות מתאים להגיע למשרד.

 יש להגיע למשרד הדואר עם מסיכה בלבד! –תזכורת  .4
לא פעם ישנן תקלות  –לידיעת החברים  .5

ברכב הדואר ובמחשב שבו, שמונעות 
אפשרות של ביצוע תשלומים ומשלוחים. 

ביצוע תשלום במידה והבאתם כסף ל
וישנה תקלה במחשב הדואר, אבקשכם 

להגיע למשרד ולקחת את הכסף. זאת מפני 
שלא אוכל לקחת אחריות על כסף שנשאר 

 במשרד.
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

  

 מענק לעידוד יצירה מקומית
 

המועצה האזורית מטה אשר מעניקה אחת לשנה מענק לעידוד יצירה מקומית ליוצרים  
הספרותית או העיונית. המענק ניתן ליוצרים/ות בתחום הספרות ויוצרות בתחום היצירה 

במטה אשר, בדגש על יצירה מקומית, מתוך מטרה לטפח ולחזק את הזהות והשייכות של 
 התושבות/ים לקהילה.

הפרס יינתן ליוצר/ת בתחומים ספרות יפה או ספרות עיון, בדגש על יצירה מקומית  
תי, גיאוגרפי, היסטורי, חברתי ועוד. היצירה הקשורה להוויית מטה אשר כמרחב תרבו

הספרותית המוגשת תהיה יצירה שיצאה לאור בשלוש השנים האחרונות, ולא קיבלה בעבר 
 תמיכה כספית מהמועצה האזורית מטה אשר.

רשאים להגיש בקשת מועמדות לקבלת הפרס תושבי/ות מטה אשר בשלוש השנים  
צירה עצמה בשני עותקים לפחות, טופס פרטים האחרונות לפחות. הבקשה תכיל, בנוסף לי

 אישיים והנמקה אישית של המבקש/ת. רצוי לצרף המלצת מומחה/ית בתחום היצירה. 
על מגיש/ת המועמדות לוודא שהיצירה התקבלה בספריה האזורית, באמצעות קבלת  

 אישור מצוות הספריה שהיצירה וטופס הגשת המועמדות התקבלו בה.
 מועצתי בספריה האזורית מטה אשר בקיבוץ גשר הזיו.-ד קהילתיהפרס יוענק במעמ 
 הרשמה ופרטים נוספים באתר המועצה. 
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 שניר שלףהפתוח/  היום אחרי ורשמים מחשבות
 

יש בי געגוע תמידי ורצון לשוב ולחיות בנוף ילדותי, קרוב  ליום הפתוח הגעתי בעיקר בכדי לשמוע. 
  למשפחתי ועל פי הערכים שחונכתי עליהם.

מזה זמן רב שהקיבוץ נמצא בתהליך של שינוי, ואינו בדיוק הקיבוץ שהכרתי בילדות. תקנונים  
משתנים והחלטות חדשות מתקבלות ע"י החברים. היה לי ברור כי קבלת ההחלטה על ההפרטה 

 מאפשרת לנו להרוויח את חופש הבחירה מחד ולהיפרד מהמטפלת מאידך.
  הקיבוץ גדל, והיריעה קטנה ולא מספיקה לכולם 
להתחשב נראה שהכל הפך פתאום להיות מותנה בכסף, אך לא כך הדבר בעיני. הקיבוץ ממשיך  

ולתמוך, הבית נשאר פתוח לכולם, ומטבע הדברים הגוזלים עוזבים את הקן לבנות את קינם גם 
  במקומות אחרים.

לגור בקיבוץ ולהקים בו משפחה זאת הזדמנות לחיים אחרים, כאלו שלא מתאפשרים לכל אדם.  
ששווה לחשוב  זוהי הזדמנות יקרה מפז, הרבה מעבר להוצאה כספית גדולה ככל שתהיה, הזדמנות

  עליה בכובד ראש.
רוצים אותנו בקיבוץ! בטח  -הגעתי מאוד סקפטית ליום הזה, אבל התחושה שיצאתי איתה היא  

 שאף אחד לא נגדנו.
אני רוצה להודות למארגנים וכל העוסקים במלאכה. הרמתם יום מאורגן להפליא שהיה שווה  

 ם.להפסיד בשבילו כמה שעות למידה באמצע תקופת מבחני
אני עוד בשלב המחשבות והלבטים האישיים שלי, אך באשר לאלו שהחליטו להתחיל בתהליך אני  

 מאחלת המון בהצלחה, ובטוחה שעשיתם את הבחירה הנכונה ביותר עבורכם.
 

 עמרם/ גשר סיפורו של
 

וממערב רמי לוי  המפרץ Mשנים, נבניתי לגשר בין שני צדי כביש ראשי, ממזרח  10אני קיים מזה  
 מ', ורחב על מנת לאפשר לקלנועיות לעבור עלי. 5מרכז השקמה. אני גבוה, מעל 

שנים הולכי רגל החלו להיעזר בי ולעבור  4-מספר שנים עמדתי שומם. בעיות משפטיות. לפני כ  
 לצד. בשל מיעוט המשתמשים הרגשתי לא הייתה במיטבה, והמתנתי לעת בה אנשים יכירו מצד

 -הרבים, כמו הגובה, החוזק והרוחב. רואים אותי מארבעת רוחות השמיים  וביתרונותיי באיכותי
 טון, ובמאמץ אפילו קצת יותר. 10 -צפון, דרום, מערב ומזרח . אני יכול לשאת כ

מזה חודש ימים באים אלי ועולים עלי עשרות הולכי רגל, מקטן ועד גדול, מי ברגל או  
 יות. אין מאושר ממני בין הגשרים!ואף בקלנוע באופניים

 אתמול שוחחתי עם שאר חברי הגשרים הפרוסים בכל רחבי הארץ, ממטולה ועד אילת. 
 רובם היו מאושרים כמוני. נכון, במרכז חברי הגשרים מלאים יותר באנשים בכל ימי השבוע.

 ן המפרץבסוף השבוע, במיוחד בשבת, כאשר אתם חברי קיבוץ עי אנחנו בפריפריה מסתפקים
באים עם דגלים שחורים ודגלי הלאום, פלריגים ופלקטים, תולים ומנפנפים  ועוד אוהדים מהאזור

השלטונית. זאת על מנת שכל התחבורה העוברת  מעלי לטובת שמירת הדמוקרטיה ומיגור השחיתות
 מתחתי יראו, יחשבו, ויצטרפו למחאה.

אלי בהמוניכם, אני יכול להכיל את  המשיכו להגיע -עשיתם אותי מאושר. בקשה לי אליכם  
 כולכם!

עיניים ובלב פתוח כל שבת, אני לרשותכם. שמרו על תקנות הקורונה ועלי,  מחכה לכם בכיליון 
 למענכם למען יאריכו חיי.

 מחכה לכו.....לכם בשבת,
  בברכה ובתודה,

 הגשר
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 שמואל צימט/ משולחנו של מרכז וועדת תכנון
 

 ,לחבריםשלום  
לוועדת תכנון הודעתי  12.7.2020ברצוני ליידע אתכם כי ביום ראשון  

לאלתר כמרכז וועדת פעילותי  הפסקתעל ונציגי הנה"ק ומש"א, 
 . הנה ההסבר:תכנון

באפריל השנה פניתי לסיים את תפקידי עקב היותי בקבוצת סיכון  
סוג כזה של פעילות, שדורש עיון במפות  ".זוםב"ישיבות , והקושי לתפקד בקורונהל

עם זאת,  .לא מאפשר זאת לטווח ארוך ,ותוכניות ופגישות עם חברים ובעלי תפקידים
לאחר זמן יצא  הודעתי כי אמשיך בפעילות עד למציאת מחליף וביצוע חפיפה מסודרת.

התברר לי  יה מדויק. אבלבעלון מאמר בו צוין, בין השאר, כי התפטרתי. זה כמובן לא ה
אני עדיין  מדוע" ,התפטרתי באפריל, ולכןאכן בישיבה האחרונה כי יש הסבורים, בטעות, ש

 . "לפרוש ולהשאיר לבא אחרי לקדם את ענייני וועדת תכנוןעלי הרי  .בשטח..
אבל לא זאת הסיבה שהחלטתי באמת לסיים לאלתר ולא להמתין  ,ועזה לא נעים לשמ 

 :עם קצת רקע לחפיפה מסודרת. הנה הסיבה
 

-1999השנים  בין ון בשתי קדנציות נפרדות, הראשונה היתהנבחרתי כמרכז ועדת תכנ 
נכתב ע"י  "נוהל בניה פרטית"אז התחילו בעין המפרץ עם בניה פרטית. אציין כי  ,2004

בלתי ניתן ליישום.  הינו מסמך זה .2001 אושר באסיפה כללית באוגוסטדיור ו עדתו
 הוגדרה כאחראית ליישום הנוהל, ועדת דיורהוראות וטפסים לחתימה, הוא נטול לדוגמא: 

צוות בנייה הקמנו ". כך, תוך כדי תנועה לוועדת תכנוןאבל החברים שתכננו לבנות פנו 
שחולק לחברים הבונים  "המדריך לבניה פרטית"תב " שטיפל בפניות, בהמשך, נכפרטית

ככלי שמרכז את כל המידע וההוראות הרלוונטיות לתכנון ובניה. המדריך עבר אין ספור 
כי  ,לא עסקתי בועדכונים ושיפורים מאז. לעומתו, "נוהל בניה פרטית" לא עודכן מאז. 

 מדריך הבניה מחליף אותו בהצלחה.
 

הגדרת עדכנתי את  (2016קדנציה שניה )מרץ וועדת תכנון בעם כניסתי לתפקיד מרכז  
 להמשך טיפול למש"אהועברה ו אושרה בוועדת תכנוןההגדרה  .התפקיד של וועדת תכנון

 . עד היום נתקעה שםאך היא  ,ואישור האסיפה
להקים בעין המפרץ מחדש את מערכת הוא אחד היעדים העיקריים הצהרתי שכבר אז  

ן להקים צוות הבניה שקרסה. אכן הצלחתי בעזרת חברי וועדת תכנוהבקרה ואכיפת 
שמגדיר את אופן  ,, וכתבתי "נוהל בקרה ואכיפת בניה חדשה"שמטפל בחריגות בניה

 נוהל" ומיושם כיום. 2017הטיפול בחריגות בניה. הנוהל אושר בהנהלת קהילה באוגוסט 
. במשך השנים קיימותיגות חדשות ולא בחרעוסק בחריגות בניה  בקרה ואכיפת בניה"

ה פעם אחר בחר אבל ו. תכנון ,ניסיתי להגדיר דרכים יעילות לטיפול בחריגות בניה קיימות
 :בחלופה אחרת פעם

 
 – "תקנון השיוךב"תכנון לטפל בחריגות בניה קיימות במסגרת הסכמים  החלטת ו. .א

לתקנוני  הכפופתהא הבניה לאחר החתימה על חוזה השיוך, מגדיר ש  16.4+  16.3סעיפים ב
טיפול מקדים בחריגות בניה כתנאי לאישור ל יהאין התנאבל . בנייה הקיימים בקיבוץ

(. 28.11.2018)ראה פרוטוקול צוות שיוך  למרות סיכום חיובי בנידוןחתימה על ההסכם 
לא תהיה התניה ו , לא יתעסקו בחריגות שיוך כאשר נגיע לחתימה על מסמכיהובהר לנו ש

בחריגות בניה כתנאי לחתימה, כי זה עומד בניגוד לשאיפת הצוות להחתים מכס' לטפל 
  חברים על הסכמי השיוך.
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 2017משנת  - לביקורת סיום בניה מח' פיקוח של המועצההחלטת ו. תכנון לזמן את  .ב
ואפילו החלטנו בשלב  ,קיימת מדיניות של שיתוף פעולה עם מח' הפיקוח של המועצה

 לאכיפה פנימית. בהמשך ירדנו מזה.דיקתם בסיום הבניה כחלופה מסוים להסתמך על ב
לפני כניסה מקבלים רק בתנאי שהבהירו לנו שייכנסו לטיפול בחריגות בניה  הם לאחרונה

בלי  כלומר,המעידים על ניסיון אכיפה פנימי. , כולל מכתב מעו"דמסמכים של הקיבוץ, 
, אין לנו לאכיפה וקריטריונים מנחיםמוסכם נוהל מתועדת על פי פעילות שיטתית 

 .גילהצ מסמכים
 

עכשיו יש  –שדרוג התשתיות ביצוע החלטת ו. תכנון לדחות את הטיפול בחריגות קיימות ל .ג
לא טיפלנו  !תוואי הדרך, וזהו ולנו ניסיון, השידרוג בשכונת משמר הים הסתיים ונוק

לא הגדרנו בחריגות בניה קיימות משום סוג אחר ויש במשמר הים לא מעט כאלה! למה? כי 
 מנחים, גם טיפול בחריגות בניה בלי נוהל וקריטריונים לא ייתכןושא. לטפל בנאת הכלים 

 כאשר מלווה בשידרוג תשתיות. 
 

חריגות בניה צריך לדעת כי המצב הקיים הוא שיש בעין המפרץ עשרות רבות של  
ביצוע חריגות בשל היעדר כלים יעילים. זה משפיע על מסוגים שונים שאינן מטופלות 

של חברים שאותרו אצלם חריגות בניה חדשות, מסרבים  לא מבוטלחלק ניות חדשות. בב
שעלינו להתחיל קודם בחריגות הקיימות, והם של אכיפה בררנית ובטענה  ,לשתף פעולה

  .שיראו תוצאותבהתאם אחרי יתיישרו 
נקודתית היא , ולא חשוב איזה צוות מבצע אותה, פעילות האכיפה הקיימתשמכך יוצא  

. כל מקרה מטופל במספר משתנה של פגישות אישיות. חריגה חדשה שנחשפהמול ומבוצעת 
לא זה נמרח במשך מספר חודשים והרבה פעמים באיחור, הוא בד"כ התהליך מתחיל 

אין ולו"ז ביצוע,  -בחריגות הטיפול  -אין בסיכומי  בד"כ .ותכל החריגמסתיים בהסרת 
 בקיצור, זה משול לילד ההולנדי שתוחב אצבע לסתום חור בסכרביצוע.  וודאכלים ל

  .שעומד לקרוס
 

 ,כל הנ"ל מגלגלים את תפוח האדמה הלוהט בחזרה לחיקנו ומובילים לצורך סיכום: 
להחליט על , ת בניהאכיפבקרה ו נוהל ריענוןבוהנה"ק לדון בוועדת תכנון  דחוף לדעתי,ה
, תוך חריגות בניה חדשות וקיימות כאחד של כוללת ולא בררניתאכיפה ל , וכליםדיניותמ

. אני לא חושב שיש לנו מנדט להחליט לציבור -ע"י חברים  פחושסו ,החזרת שטחי ציבור
באכיפה חלקית כפי שמוותרים על אכיפת בניה בעין המפרץ, וברור לי שלא נוכל להסתפק 

 שעשינו עד היום. כל דחיה בעיסוק בנושא רק מגבירה הצטברות החריגות שאינן מטופלות.
לא ניתן להמשיך באכיפה רק על בניה חדשה ולהתעלם מחריגות קיימות. כי זאת הרי 

 אכיפה בררנית, כפי שחברים מתלוננים בצדק. 
 

ותיה וגם נציגים בהנה"ק לדורבנושא זה אין הסכמות עם חלק מחברי וועדת תכנון  
וחלק הבנתי שלא ניתן לקדם החלטות מועילות בנושא,  )למעט בקדנציה של אילן שחף(.

אני פורש. תודה לחברים ששיתפו פעולה עם וועדת מחברי וועדת תכנון מצפים שאלך, אז 
 תכנון. שמחתי לשרת את הקהילה לאורך השנים. 

 
 בברכה,
 שמואל צימט, וועדת תכנון
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 חדש ב"יהל"

 
, דין עורך יונה (אבי) אברהם ד"עו: המרצה עם- "יהל"ב בראשון אקטואליה -" הפרלמנט"

 .המודיעין קהיליית יוצא, מזרחן; ומגשר נוטריון
 ותמונת כוללת סקירה -המשפטית  הזירה: בנושא הרצאה תתקיים 6.9.2020' א ביום 

 נפגשים .המחוקקת לרשות השופטת הרשות בין והמאבק נתניהו משפט מצב בשולי
 .09:30 בשעה( ZOOM -ב או)" יהל"ב
 כוללת סקירה -תיכונית  המזרח הזירה: בנושא הרצאה תתקיים 13.9.2020' א ביום 

 .התיכון המזרח למדינות הקורונה משבר שחולל ומה הסיפוח בשולי ותמונת מצב
 .09:30 בשעה( ZOOM -ב או)" יהל"ב נפגשים

 להסעה. הרחב לציבור ₪ 80; עמותה לחברי ₪ 70: ההרצאות בשתי למשתתף עלות 
 .ת/למשתתף ₪ 40: בנפרד התשלום מאורגנת

! מקומכם והבטיחו להירשם הקדימו. מראש הנרשמים במספר מותנה הסדרה קיום 
 .04-9563188/9' טל 23.8.2020 עד יהל במזכירות, מראש והתשלום ההרשמה

 
 מבוקש מרצה, פוגל רון המרצה עם - 2 עונה הקולנועי הקסם מסע -" יהל"ב ספטמבר
 קולנוע מבקר. סינמטקים, קתדרות, אוניברסיטאות וביניהם ומוסדות גופים בעשרות לקולנוע
 מנהל, וטלוויזיה לקולנוע הישראלית האקדמיה חבר( ורדיו טלוויזיה" )כאן" השידור בתאגיד

 ספטמבר חודש במהלך שיתקיימו מפגשים 5 כוללת הסדרה. בישראל הקוריאני הקולנוע שבוע
 .10:00 בשעה' ד בימי( ZOOM -ב או" )יהל"ב נפגשים. 2020
 :בתוכנית 
 2.9.20 - אוסטין יין'ג של ליצירותיה העיבודים 
 9.9.20 - האוסטרלי הקולנוע שמאלה העולם סוף 
 16.9.20 - בקולנוע בריטי הומור מצחיק זה אותי 
 23.9.20 - הקולנוע בראי הנודד היהודי  
 30.9.20 - 20-ה במאה המוזיקליים הסרטים מיטב 
 של תוספת מאורגנות להסעות. הרחב לציבור ₪ 250, העמותה לחברי 200₪: המנוי עלות 

 .למשתתף ₪ 50
 אירית) 04-9563188/9 טלפוןב הסדרה תחילת לפני" יהל" במשרדי והתשלום ההרשמה 

 .16.8.20' א יום עד ההרשמה. (זיו
 משרד דרישות על שמירה ותוך" הסגול התו" לתנאי בכפוף מתקיימת" יהל"ב הפעילות 

 והבטיחו להירשם הקדימו .מראש הנרשמים במספר מותנית הסדרה פתיחת .הבריאות
 !מקומכם
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חמישה מפגשים  - כהן-סדרת הרצאות עם נסיה שכטר ונעם סגן –מסע חובק עולם 

 .10:00 בשעה 2020בימי שלישי של ספטמבר 
להסעות מאורגנות תוספת של . לציבור הרחב ₪ 250לחברי העמותה,  ₪ 200עלות המנוי:  

התשלום במשרדי "יהל" לפני תחילת הסדרה . 16.8.20למשתתף. הרשמה עד יום א'  ₪ 50
 .04-9563188/9בטלפון 
 1.9.20 – הסיפור הלא יאמן  על מסעו של ארנסט  - הכישלון המוצלח בהיסטוריה

ן בראש 'המשלחת הטרנס אנטארקטית המלכותית'. דרמה בת למעלה משנתיים שקלטו
של התמודדות בלתי פוסקת עם מרחבי הים הקפוא של אנטארקטיקה, עד לחילוצם של 

 כהן.-כל אנשי הצוות. מרצה: נעם סגן
 8.9.20 – במהלך חיפושנו אחר דובי  - בעקבות הדוב הלבן באיי סבאלברד

קוטב נפגוש גם ניבתנים ענקיים, ריסות, חמסנים ואוריות. נפליג בינות לקרחונים 
 .כהן-ונתהה מה עושה יישוב רוסי קטן באיי סבאלברד הנורבגיים. מרצה: נעם סגן

 15.9.20 –  במהלך ההפלגה בקבוצת האיים הנידחת אשר  - איי גן העדן –סיישל
ודי נמצא חופים לבנים עטורי עצי קוקוס, ציפורים ייחודיות, צבי במערב האוקיינוס הה

 כהן.-ענק, וגנרל בריטי אחד שטען כי מצא את גן העדן המקראי. מרצה: נעם סגן
 22.9.20 –  רכס הרי הקווקז מהווה גשר  - כשאסיה פגשה את אירופה –הקווקז

בויות ופסיפס מרתק יבשתי בין מזרח למערב וגם בין אסלם לנצרות. זהו מפגש בין תר
 של אוכלוסייה, טבע ונוף. מרצה: נסיה שכטר.

 29.9.20 – זהו מסע החוצה את הנהרות  - תימסע לאורך הרכבת הטרנס סיביר
זורי זמן, ביצות, אגמים, כפרים, ערים, יערות ומרחבים של רוסיה, שמונה אהגדולים 

של המדינה הגדולה  שלא נגמרים, ויש בו גם מפגשים אנושיים מרתקים, שהם סיפורה
 בעולם. מרצה: נסיה שכטר.

 המעוניינים מוזמנים לפנות לאראלה
 

 !"יהל"ב להתראות
 
 
 

 מעניינים אתכם? ₪ 10,000סטודנטים ממטה אשר,   
מזמינים אתכם למיזם מלגות המועצה, בו תוכלו   מפעל הפיסבשיתוף  מרכז הצעירים

 להשפיע על תחום הצעירים במועצה בתמורה למלגת לימודים משמעותית.
 

 המלגה מיועדת לעומדים בתנאים הבאים: 
 ראשון/שני/תעודת הוראה או לימודי  סטודנטים/סטודנטיות הלומדים לתואר

 )במקומות מוכרים מל"ג או מה"ט(. הנדסאים
 עדיפות למגורים במועצה גם בזמן  –תושבי המועצה האזורית מטה אשר

 הלימודים.
 

 .04-9005241או  052-8187477 -רוצים לשמוע פרטים נוספים: צרו קשר 
שעות מעורבות חברתית וכן ראיון אישי חובה לכל מועמד.   130קבלה למלגה מחייבת 

 zeirimasher@gmail.comאישורים נדרשים יש לשלוח למייל: 
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 פרופ' אסא כשר/ דרון החלקלק אל הרצח הפוליטי הבאערות בדבר המה
 

"בימים אלה", כך כותב פרופ' אסא כשר, "אנחנו נמצאים בשלב האחרון של המדרון  
שבועות לפני רצח רבין כתבתי שוב ושוב שהרוצח כבר החלקלק המוביל אל הרצח הפוליטי. 

יצא לרחוב. לא עלה אז על דעתי שהנרצח יהיה ראש הממשלה ושר הביטחון, יצחק רבין. 
 דעתי.עכשיו, הרבה אפשרויות עולות על 

אני מניח שאין סכנה לחייהם של שר הביטחון וראש הממשלה החליפי ושר החוץ וגם לא  
של יו"ר האופוזיציה, מפני שיש לי הצדקה לסמוך על השב"כ שהוא מאבטח את חייהם היטב 

וכראוי. אבל יש מקום לדאגה לשלומם של היועץ המשפטי לממשלה, הפרקליטה התובעת 
פרקליטים נוספים, עדי המדינה באותו משפט ואחרים. יש מקום  במשפט הפלילי של נתניהו,

 מוכר, בצומת או בסמטה. -לדאגה גם למפגין הלא
; אלימות מסוכנת, מזדמנת או מאורגנת; הלהטה; במדרון החלקלק ארבעה שלבים: הסתה

 אלימות רצחנית, מזדמנת או מאורגנת.
הפוליטיים, המתוארים האווירה מלאה דברים קשים כנגד היריבים  ההסתהבשלב  

ים, בהפגנות, בכל כאויבים, בוגדים וכדומה. ערב רצח רבין, נתניהו הוביל את ההסתה, בנאומ
היום, הוא ועושי רצונו, בממשלה, בתקשורת וברשתות החברתיות, עושים זאת  דרך ציבורית.

 בלי הרף.
ות , מעלים את הטמפרטורה הרגשית של ההסתה וכוללים בה קריאההלהטהבשלב  

ההלהטה וסירב להנמיך מרומזות לפגיעה קשה ביריבים. ערב רצח רבין, נתניהו היה בין מובילי 
היום, הוא ועושי דברו בכל מקום תורמים להלהטה הרגשית. נאום נתניהו  את הלהבות.

בכניסה לבית המשפט, בהיפתח המשפט הפלילי שלו, היה דוגמה. ציוציו נגד המפגינים ונגד 
 מאות נוספות.הם דוג 13ערוץ 

נוצרים אירועים אלימים ביוזמה מקומית או ביוזמה המאורגנת  האלימות המסוכנתבשלב  
פלגים של מתנחלים,   מאחורי הקלעים. ערב רצח רבין, גילויי אלימות הופיעו בסביבת

היום, הופעת בריוני הכנופיות של  החלת "דין רודף" רצחני על רבין.שהרבנים שלהם נתנו יד ל
פמיליה" בשולי ההפגנות נגד נתניהו, לשם הכאת מפגינים ושירת פזמונים בשבח הרוצח "לה 

גן, -יגאל עמיר, יוצרת סכנות ממשיות לשלום המפגינים. אלימות מזדמנת הופיעה גם ברמת
 בריסוס גז בפניהם של מפגינים.

, עוברים מרגשות לוהטים אל תכניות מפורטות ומהן אל האלימות הרצחניתבשלב  
הסכין שפגעה בצווארו  ל פגיעה קיצונית ביריב הפוליטי.סיונות מעשיים לממש את המטרה שני

של מפגין בצומת בעוטף עזה, מידיו של בריון שהופיע עם כנופיה ימנית של חסידי נתניהו 
 משדרות, הייתה מילימטרים ממקום פגיעה קטלנית במפגין. זה היה ניסיון לרצח. 

ימות הרצחנית. המשטרה תעשה את שלה, השב"כ יעשה את אנחנו בשלב הזה, שלב האל 
שלו. אני סומך עליהם. אבל מי יצנן את הרוחות? מי ישלח הביתה את הכנופיות של "לה 

פמיליה"? לא נתניהו, המצפה לטובות הנאה אישיות ופוליטיות מן המהומה. לא מלחכי פנכתו, 
 המצפים לפירורים מעוגת השלטון. מי?!

 "ת היא גורלית. היא עוד לא נשמעת!לקריאה הזא התשובה הראויה 
 

 ע"י וולטר. תראו כמה זה רלוונטי להיום: 17-נכתב במאה ה
, אמר כך: "הפוליטיקה היא האמצעי של אנשים חסרי 1694וולטר, שנולד בצרפת בשנת  

 סוגים של גנבים: 2עקרונות לשלוט באנשים שהם חסרי זיכרון". ועוד הוסיף: "בחיים קיימים 
 זה שגונב לך את השעון, את הארנק, או סתם את העט. –הגנב הפשוט  .1
זה שגונב לך את עתידך, את חלומותיך, את משכורתך, את בריאותך,  –הגנב הפוליטי  .2

 את החינוך של ילדיך, את החיוך שלך.
 ההבדל בין שני הגנבים הוא שהגנב הפשוט בוחר בך, ואילו בגנב הפוליטי אתה בוחר..." 
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  סוף משהו הגיוני, שפוי ואינטליגנטי לגבי וירוס הקורונה:סוף 
 

 ד"ר פאחם יונוס, ראש מרפאת מחלות זיהומיות באוניברסיטת מרילנד ארה"ב כותב:  
)וירוס הקורונה( במשך מספר חודשים. בואו לא נהפוך את חיינו  C-19אנחנו כבר חיים עם  

 ולחיות עם קיומו המבוקר בסביבתנו.ם יותר מדי בנגיף. נלמד להיות מאושרים ילתלוי
מטר היא השיטה הטובה ביותר להגן על  2שטיפת ידיים ושמירה על מרחק הגנה של  .1

 עצמך מפני הנגיף!! 
 בבית, אין צורך לחטא משטחים בבית. C-19אם אין לך חולה  .2
עגלות קניות, חבילות או כספומט אינם גורמים להעברת הנגיף. שטפו ידיים עם סבון  .3

 את חייכם כרגיל.וחיו 
הדבקה נעשית ע"י טיפות מזוהמות שעפות מפה החולה  אוכל אינו מדביק בקורונה. .4

מועבר באמצעות  C-19בזמן דיבור או שיעול )כמו בשפעת(. אין שום הוכחה שהנגיף 
 הזמנת מזון מהסופר או ממסעדה.

 . C-19ישיבה בסאונה איננה הורגת נגיפי  .5
ף מיד את הבגדים ולהתקלח. הניקיון חשוב, אבל כשבאים הביתה, לא חייבים להחלי .6

 לא לפתח פרנויה.
אינו נמצא באוויר. זהו זיהום פנימי שכדי להדביק נדרש קשר הדוק בין  C-19הנגיף  .7

 אנשים!! האוויר נקי, ותוכלו לטייל בפארקים תוך שמירה על מרחק ההגנה.
טריאלי )הנגיף אינו , אין צורך בסבון אנטיבקC-19מספיק להשתמש בסבון רגיל כנגד  .8

 חיידק(.
הביתה בנעליים ולהידבק בגלל זה. זיהומים מתפשטים ע"י  C-19אין סיכוי להביא  .9

 טיפות, לא דרך הנעליים. 
אין צורך ללבוש כפפות. הנגיף יכול להצטבר בכפפות ולעבור בקלות אם נוגעים בפנים.  .10

 עדיף לשטוף ידיים. 
  
 לסיכום:  
צפו יותר מדי בחדשות או בתוכניות הפוגעות במערכת ת שימו לב לבריאות שלכם ואל 

החיסון שלנו ע"י הגברת בהלה ולחץ. כך תוכלו להמשיך לחיות בשקט ובנחת לצד קיומו של 
 הנגיף הרחק מסביבתכם. 

  !בריאות לכולכםוהעיקר, שמרו על אופטימיות. זה יגמר מתישהו, במוקדם או במאוחר.  
  

 -שבר ההמדינות המוכרות כמנהלות מ
C-19  ,הטובות ביותר הן גרמניה

זילנד, איסלנד, פינלנד, -טאיוואן, ניו
נורווגיה ודנמרק. להלן תמונות של 

 המנהיגים שלהם:
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 שני גרשיללא שם/ 

 

 גרמניה הנאצית לא נבנתה ביום

 קודם חוקקו חוק להגנת הלאום

 בחרו מנהיג חזק, חזק בלנאום

 אמרו שזו חולשה לרצות שלום

 גרמניה הנאצית לא נבנתה ביום

 

 גרמניה הנאצית לא נבנתה בשבוע

 הביטחון הכללי היה רעוע

 המצב הכלכלי היה גרוע

 זמני קבוע-חירום-מצבהוכרז 

 גרמניה הנאצית לא נבנתה בשבוע

 

 גרמניה הנאצית לא נבנתה בשנה

 אסרו את כל מי שמסוכן למדינה

 גירשו את הזרים שגרו בשכונה

 איימו על מי שהעז לארגן הפגנה

 גרמניה הנאצית לא נבנתה בשנה

 

 גרמניה הנאצית לא נבנתה בכמה שנים

 חילקו את האזרחים למעמדות שונים

 כוחות הביטחון התנהגו כמו בריונים

 המנהיג החליט מה כותבים בעיתונים

 ומי שאמר אחרת הם בוגדים מסוכנים

 גרמניה הנאצית לא נבנתה בכמה שנים

 

 גרמניה הנאצית לא נבנתה ביום

 אלא צעד אחר צעד, עד תהום

 ועד שלא נגיע בדיוק לאותו גיהינום

 אסור להשוות, ובכלל, כדאי לסתום

 

 רינה שרב/ סולטאןמעשה ב

 גרסה מודרנית לבגדי המלך החדשים
 

 בכפר קטן, הרחק מכאן

 שלט ביד רמה סולטאן

 שליט מושחת, קמצן, רודן

 ונהנתן ושמו "חמדן"

 

 וכשרכב אותו שליט

 עם הגבירה וה"תכשיט"

 במרכבתו המשוריינת

 המקושטת ומפונפנת

 כל העם, כאיש אחד,

 בשיכרון קרא: "הידד!"

 

 מדרכהורק בצד, על 

 אדם אחד בקול מחה:

 "עם כתב אישום כזה ארוך

 אינך ראוי בכפר למלוך!"

 

 מיד קבוצה של קלגסים

 תפסה אותו בלי היסוסים

 בצעקות "פורע חוק!"

 זרקו אותו אל הצינוק

 

 אכן מקרה איום, נורא

 וכמה טוב שזה קרה

 בכפר קטן, הרחק מכאן

 ולא אצלנו כמובן
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  משחק בחול. שואל השוטר את הילד: שוטר יוצא לסיור בפארק ורואה ילד
 "תגיד, ילד, מה אתה עושה?" 
 הילד: "אני מפסל". 
 השוטר: "ומה אתה מפסל?" 
 פסל שוטר".הילד: "אני מ 
 השוטר: "וממה אתה מפסל?" 
 הילד: "מחול, חרא ומים". 
השוטר מתעצבן וממשיך בסיור, ורואה עוד ילד משחק בחול. שואל השוטר את הילד מה  

 הוא עושה. עונה הילד: "מפסל שוטר".
 שואל השוטר: "ובמה אתה משתמש?" 
 עונה הילד: "חול, חרא ומים". 
זה ילד קטן ואין לו מה לעשות. הוא ממשיך בסיור ופוגש מתפוצץ השוטר מעצבים, אבל  

 ילדה שמפסלת בחול.
 שואל השוטר: "מה את עושה?" 
 עונה הילדה: "מפסלת כבאי". 
 נושם השוטר לרווחה ושואל: "ובאילו חומרים השתמשת?" 
 "חול ומים", עונה הילדה. 
 גם בחרא?"שואל השוטר: "ולמה את לא משתמשת  
 עונה הילדה: "לא, אם מוסיפים חרא יוצא שוטר". 

 
  בנקודה הזאת אני מעדיף שוירוס בקורונה יכנס מסיבת

עיתונאים, ויציג תוכנית איך הוא מציל אותנו מהממשלה 
 הזאת.

 
  כל היום הוא אומר לשטח את העקומה! בשביל זה הוא עושה סגר? מה אנחנו אשמים

 שהוא התחתן איתה?!
 

 בדל בין חיפה לירושלים?מה הה 
 החזירים מסתובבים חופשי ברחובות. –בחיפה 

 עם אבטחה. 8הם נוסעים באאודי  –בירושלים 
 

 ופתאום בלי טריקים ושטיקים,
 כשיהיה לו נוח, וכדי לברוח,

 הוא שוב יקדים את הבחירות.
 ואלפי פושטי רגל ומובטלים חרטטנים,

 מפורקות, נכים וזקנים,משפחות 
 )המשלמים לו את המים בבריכה והמיסים(

 ילכו אל הקלפי וידם שוב תרעד.
 אין כמותו למלוך עלינו, הוא האחד!

 מתוך הרגל שמנו מחל, הם יגידו בלחישה.
 לא נשכח איך מפא"י, לפני שלושה דורות,

 את סבא וסבתא רבא שלחו למעברות...
 

 אייל פרדיס

 איך שמים מסיכת קורונה ב:

 :₪ 500 של החדש השטר

תיזהרו מהמכשיר הזה שבודק חום  

בכניסה לסופר, זה מוחק את 

הזיכרון. הלכתי לקנות לחם וחלב,  

 בירות. 24יצאתי עם 
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 רשמו לפניכם את האירועים והתאריכים:

 

2.8 

 
 

6.8 

 
 

13.8 
 

16.8 

 
 

19.8 

 
 

20.8 
 

4.9 
 

24.9 
 

25.9 

במזומן או באשראי  -עגלת גלידה בוזה ברחבת הדשא הגדול. קנייה אישית

 בלבד.
 

של קבלת שבת מוזיקלית בדשא הגדול של חדר אוכל עם הרבה הרפורמית 

 המועצה יעל קריא
 

 משפחות/ נוער/ מבוגרים. -דרייב אין
 

במזומן או באשראי  -עגלת גלידה בוזה ברחבת הדשא הגדול. קנייה אישית

 בלבד.
 

של עמותת "הדובה הגדולה" )בקבוצות קטנות בהתאם   פעילות פלנטריום

 להנחיות(
 

 הקורונה(אם יעמוד בהנחיות ) ורין אלאל ורונית שחר בגן התומרמופע של ק
 

 ארוע הקיאקים המסורתי )אם יתאפשר בהתאם להנחיות(
 

 (התקשורת איש) לוי קי'ג של מופע
 

 כיפור יום לקראת דן נעם של הרצאה

 

 מספרי פסטיבל -בקיבוץ חג של נוספות פעילויות ישובצו אוגוסט חודש במהלך ,בנוסף

 !הפרסומים אחר עקבו. ועוד אומנותית פעילות, חוויתי משחק, סיפורים

 דנה

 
 
 
 




